
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 3. juni 2024 
Glentevej afdeling 6 

 
 
Forud for bestyrelsesmødet var der åbent for beboerne, i tidsrummet kl. 19.00-19.30, og et par 
beboere kiggende forbi. 
 
Flere forskellige emner og gode ideer blev drøftet.  
Bestyrelsen fik bl.a. forlagt en rigtig god idé om udskiftning af lågene på vores skraldespande, så 
de ikke blæser op (det kan vi bestille ved Vand og Affald) – en idé som bestyrelsen vil undersøge 
hurtigst muligt.  
Derudover der drøftet gode ideer til fællesskabet, og hvad der kan stilles forslag om til det 
kommende afdelingsmøde. 
 
 
 
Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand  
Mette Rasmussen, kasserer, sekretær & referent 
Frank Kofoed Sørensen    
Christian Andersen 
  
Afbud: 
Niels Christian Skov, næstformand 
 
 
Dagsorden 
 
1. Velkomst & godkendelse af dagsorden  
2. Siden sidst  
3. Skraldespande & skraldespandsstativer  
4. Næste møde  
5. Evt 
 
 
Velkomst & godkendelse af dagsorden  
Formanden bød velkommen, og dagsordenen blev godkendt. 
 
Siden sidst 
Den 28. maj 2024 var afstemning i SAB’s repræsentantskab. Der skulle stemmes om en fusion 
mellem SAB, Det Ærøske Boligselskab og Boligselskabet BS Sydfyn og der blev stemt ”ja” i alle 3 
boligselskaber. Fra 1. januar 2025 hedder vores boligselskab Sydfyns Almene Boliger, forkortelsen 
vil stadig være SAB. 
 
I forbindelse med affaldstømning den 6. maj 2024, modtog hvert hus en seddel fra Marius 
Pedersen om, at vores skraldespande/affaldsspande skulle vende med håndtag ud mod vejen på 
tømningsdagen fremover – ellers ville de ikke blive tømt. Det har de fleste beboere efterkommet. 
 



Skraldespande & skraldespandsstativer 
Bestyrelsen har modtaget 2 tilbud, som nu skal kigges igennem og tjekkes efter, inden vi beboere 
kan stemme om hvilken løsning vi ønsker.  
Dog tages der forbehold for, at det nye forslag omkring udskiftning af skraldespandslåg, kan lade 
sig gøre. Er dette tilfældet, skal de indhentede tilbud revurderes / justeres, da tilbuddene 
indeholder både et stativ samt en løsning for lågene. 
 
 
Næste møde 
Næste møde er den 8. juli 2024 
 
Evt. 
Som noget nyt, kan du/I nu få udleveret de grønne poser til madaffald ved bestyrelsen (du/I kan 
også stadig få de grønne poser til madaffald ved at binde en tom grøn pose på skraldespanden). 
 
Bestyrelsen ønsker alle en god sommer! 
 
 
 


